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§18
Anmälan av protokoll från stadsdelsnämndens
ungdomsråd
ÖST 2021/54

Beslut
Östermalms stadsdelsnämnd tar del av redovisningen och lägger
den till handlingarna.

Sammanfattning av ärendet
Anmälan av stadsdelsnämndens ungdomsråds protokoll från den 19
januari 2021.

Yrkande
Birgit Marklund Beijer (S) m.fl. och Jaime Barrios (V) m.fl. yrkar
att stadsdelsnämnden går ungdomsrådet önskan tillmötes och utser
två kontaktpersoner, en från vardera sida.

Beslutsgång

Ordförande frågade om det var nämndens mening att
bifalla yrkandet från Birgit Marklund Beijer (S) och Jaime Barrios
(V). Ordförande fann att nämnden avslår yrkandet.

Reservation
Birgit Marklund Beijer (S) m.fl. och Jaime Barrios (V) m.fl.
reserverar sig mot beslutet och anför följande:
Ungdomarna skriver i protokollet att de inte har hört något från
stadsdelsnämnden. De önskar en kontaktperson till nämnden och
skriver att man väntar med att be om det. Ungdomarna vill alltså ha
dialog med oss i nämnden, vilket vi ser som något väldigt
positivt. Vi menar vidare att Östermalms ungdomsråd är en viktig
samarbetspartner för stadsdelsnämnden. Nämnden fattar många
beslut som berör unga och det finns därför ett särskilt värde av att
ha en institutionaliserad dialog med företrädare för ungdomarna.

Handlingar i ärendet
• ÖST 2021/54-2 Östermalms ungdomsråds protokoll från den

19 januari 2021.


